
Z  Á  P  I  S 
z 19. ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA MĚSTA SOBĚSLAVI 

 ze dne 26. dubna 2022 od 18:00 hodin 

 ve velké zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je připojena k zápisu. 

                 Celkem bylo přítomno 18 členů zastupitelstva města + paní Růžena Domová (náhradník za 

zesnulého F. Dukáta). 

Omluveni: Ludmila Zbytovská, Mgr. Milan Dančišin 

Hosté: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ, Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ,  

Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče OVRR MěÚ 

Zasedání zastupitelstva města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání všech 

přítomných konstatoval, že je přítomno 18 členů zastupitelstva, tj. nadpoloviční většina, a zastupitelstvo je 

usnášeníschopné. Při dnešním jednání bude využit hlasovací a komunikační systém. 

Dále starosta města Ing. Jindřich Bláha upozornil přítomné členy ZM a občany, že je z jednání 

zastupitelstva města pořizován zvukový záznam, který bude následně zveřejněn na internetových 

stránkách města. Přenos jednání zastupitelstva je také vysílán on-line. 

Starosta města informoval o úmrtí pana Františka Dukáta, člena ZM, dne 23. 4. 2022 a vyzval přítomné 

k uctění jeho památky minutou ticha. 

K bodu 1.A  Zahájení  Program jednání 
Starosta města předložil návrh programu 19. zasedání zastupitelstva města. 

 

 P r o g r a m   j e d n á n í : 

1. Zahájení 

2. Složení slibu člena ZM 

3. Závěrečný účet a účetní závěrka města za rok 2021 

4. Změna č. 2 rozpočtu města na rok 2022 

5. OZV č. 2/2022 o nočním klidu 

6. Stanovení počtu členů ZM pro příští volební období 

7. Pořízení změny č. 3 a 4 Územního plánu města 

8. Majetkové převody 

A: Prodej pozemku p. č. 71/8 v k. ú. Soběslav 

B: Vzájemné darování částí pozemků pro potřeby realizace akce „Přestupní terminál Soběslav“  

C: Vznik společenství vlastníků v domě čp. 150 na náměstí Republiky v Soběslavi  

9. Různé 

Bez diskuse. 

Pořadové číslo hlasování: 1 

Hlasování o navrženém programu jednání ZM: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  18 

Proti:  0 

Zdrželi se:  0 

Nehlasovali:  1 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Mgr. Vladimír Drachovský 

Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král Mgr. Alena Krejčová 

Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů Mgr. Irena Molíková 

Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek Michal Turek 

Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička   

Nehlasovali: 

Růžena Domová    
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K bodu 1.B  Zahájení  Návrhová komise 
Do návrhové komise byli navrženi členové zastupitelstva města MUDr. Jan Vodička, Mgr. Irena Molíková, 

Jan Černý. 

 

Pořadové číslo hlasování: 2 

Hlasování o složení návrhové komise: 
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  15 

Proti:  0 

Zdrželi se:  3 

Nehlasovali:  1 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan 

Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner 

Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek 

Miloš Šimek Michal Turek Mgr. Petr Valeš  

Zdrželi se: 

Jan Černý Mgr. Irena Molíková MUDr. Jan Vodička  

Nehlasovali: 

Růžena Domová    

K bodu 1.C  Zahájení  Ověřovatelé 
Za ověřovatele zápisu dnešního zasedání zastupitelstva města navrhl starosta města členy zastupitelstva 

města Mgr. Petra Lintnera, Ing. Petra Krále. 

Pořadové číslo hlasování: 3 

Hlasování o složení ověřovatelů: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  16 

Proti:  0 

Zdrželi se:  2 

Nehlasovali:  1 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Mgr. Vladimír Drachovský 

Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner 

Ing. Iveta Matějů Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek 

Miloš Šimek Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička 

Zdrželi se: 

Ing. Petr Král Mgr. Petr Lintner   

Nehlasovali: 

Růžena Domová    

Zápis z 18. zasedání zastupitelstva města byl předložen k ověření a ověřovatelé jej schválili svým 

podpisem. 

Zápis z dnešního jednání provede pracovnice MěÚ paní Bc. Lucie Nečasová. 

Pozn.: Vzhledem k pořizování audio záznamu z jednání ZM bude diskuse ke každému bodu jednání 

uvedena ve zkrácené formě, úplné znění diskuse bude zveřejněno v audio záznamu. 
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K bodu 2 – Složení slibu člena ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Uvolněný mandát za zesnulého pana Františka Dukáta první náhradník pan Petr Fogl z dané volební 

strany (KSČM) nepřijal, v pořadí druhým náhradníkem je paní Růžena Domová, která mandát přijala, byla 

přítomna jednání ZM a zákonným způsobem složila slib člena ZM. Tím se ujala práv a povinností člena 

zastupitelstva města. 

K bodu 3 – Závěrečný účet a účetní závěrka města za rok 2021 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

 Závěrečný účet města Soběslavi za rok 2021 včetně příloh 

 Účetní závěrka města Soběslavi za rok 2021 včetně příloh 

Předložen návrh závěrečného účtu města za rok 2021 zpracovaný v souladu s platnými právními předpisy, 

a to včetně zprávy auditorské kanceláře ATLAS AUDIT, s. r. o., Čelákovice, o přezkoumání hospodaření, 

která nezjistila žádné chyby a nedostatky, jež by negativně ovlivnily hospodaření města. Výsledkem 

rozpočtového hospodaření města za rok 2021 je přebytek ve výši 16.421.821 Kč. K 31. 12. 2021 mělo 

město Soběslav na svých účtech 68.592.892 Kč. 

Návrh závěrečného účtu města za rok 2021 v předloženém znění byl projednán v radě města a ve 

finančním výboru a zákonným způsobem zveřejněn na úřední desce MěÚ. 

Předložena účetní závěrka města za rok 2021, která byla zpracována v souladu s účetními předpisy  

a podává informaci o finanční situaci města. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání dne 

11. 4. 2022 projednal hospodaření města Soběslavi za rok 2021, závěrečný účet města za rok 2021 vč. 

zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření a dále účetní závěrku za rok 2021 

v předloženém znění a doporučuje je ZM ke schválení. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

1) Uděluje souhlas s celoročním hospodařením města Soběslavi za rok 2021 a schvaluje závěrečný účet 

města Soběslavi za rok 2021 včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření 

města Soběslavi za rok 2021, a to bez výhrad. 

2) Schvaluje účetní závěrku města Soběslavi za rok 2021. 

 

Pořadové číslo hlasování: 4 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

K bodu 4 – Změna č. 2 rozpočtu města na rok 2022 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Přílohy: 

 Rozpočtové opatření č. ZM 2/2022 – tabulka s komentářem 

 Rekapitulace akcí pro rok 2022 v MPZ Soběslav – program regenerace 

Předloženo Rozpočtové opatření č. ZM 2/2022, kterým se zvyšuje celkový objem rozpočtových příjmů 

města na rok 2022 o 5.786.210,16 Kč a výdajů o 15.441.210,16 Kč. Z rozpočtového opatření č. ZM 

2/2022 vzniká schodek ve výši 9.655.000 Kč, který bude kryt z finančních prostředků na účtech města. Po 
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provedených úpravách dosáhne objem rozpočtových příjmů města částky 190.954.669,44 Kč a výdajů 

částky 228.099.845,92 Kč. 

Součástí předloženého návrhu je rekapitulace akcí pro rok 2022 zařazených do Programu regenerace MPZ 

Soběslav. V této souvislosti předložen návrh na uzavření veřejnoprávní smlouvy mezi městem Soběslav  

a Římskokatolickou farností Soběslav na poskytnutí dotace ve výši 752.000 Kč. 

K tomuto bodu diskutovali: 

Ing. J. Klíma, předseda Finančního výboru ZM – Finanční výbor na svém jednání  

11. 4. 2022 projednal předložený návrh změny rozpočtu města na rok 2022 – Rozpočtové opatření č. ZM 

2/2022 a doporučuje jej ZM ke schválení. 

K tomuto bodu dále diskutovali: 

členové ZM – J. Černý, Ing. J. Bláha. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje změnu rozpočtu města Soběslavi – Rozpočtové opatření č. ZM 2/2022 – v předloženém znění. 

2) Souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy mezi městem Soběslav a Římskokatolickou farností 

Soběslav na poskytnutí dotace ve výši 752.000 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 5 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

K bodu 5 – OZV č. 2/2022 o nočním klidu 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Návrh OZV č. 2/2022 o nočním klidu 

Předložen návrh obecně závazné vyhlášky města Soběslavi č. 2/2022 o nočním klidu, která vymezuje akce 

konané na území města Soběslavi, při kterých dochází ke zkrácení doby nočního klidu. Tato vyhláška ruší 

OZV č. 1/2021 o nočním klidu. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Soběslavi č. 2/2022 o nočním klidu 

v předloženém znění. 

Pořadové číslo hlasování: 6 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 
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Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

K bodu 6 – Stanovení počtu členů ZM pro příští volební období 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

V souladu s § 67 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, předložen návrh stanovení počtu členů zastupitelstva 

pro další volební období 2022–2026, a to v ponechání stávajícího počtu členů ZM – dvacet jedna členů 

zastupitelstva města, což umožňuje sedmičlennou radu města. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města stanovuje dle § 67 a § 68 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších 

předpisů, pro další volební období 2022–2026 dvacet jedna členů zastupitelstva města (sedm členů rady 

města). 

Pořadové číslo hlasování: 7 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

K bodu 7 – Pořízení změny č. 3 a 4 Územního plánu města 

Předložila: Ing. arch. Dagmar Buzu – vedoucí odd. územního plánování a památkové péče OVRR MěÚ 

Přílohy: 

 Zákres odpočívky dle požadavku MD ČR 

 Obsah změny č. 3 ÚP Soběslav 

 Obsah změny č. 4 ÚP Soběslav 

V souvislosti s uplatněním požadavku ministerstva dopravy ČR na zapracování oboustranné odpočívky  

u dálnice D3 na pozemcích v k. ú. Soběslav do probíhající změny ÚP Soběslav a časově náročnému 

vypořádání připomínek a stanovisek obdržených k návrhu změny č. 2 ÚP Soběslav předložen návrh 

vypuštění 

a) odpočívky Soběslav dle požadavku MD ČR 

b) plochy pro občanské vybavení na pozemcích parc. č. 734 a 735 v k. ú. Nedvědice 

c) změny způsobu využití pozemků parc. č. 1182/20, 1187/1, 1182/18, 1186/1, 1200/4 v k. ú. 

Soběslav z plochy soukromé zeleně na plochu bydlení, nízkopodlažní bytová zástavba – BR 

z probíhající změny č. 2 ÚP Soběslav a dále přesunutí obsahu bodu c) do samostatné změny č. 3 ÚP 

Soběslav a obsahu bodu b) do změny č. 4 ÚP Soběslav. 

O záměru vybudování odpočívky se město dozvědělo až od OVRR MěÚ. V této záležitosti se dne 8. 4. 

2022 uskutečnilo jednání na Krajském úřadě JčK v Českých Budějovicích za účasti zástupců města 

Soběslavi, krajského úřadu, Ředitelství silnic a dálnic a ministerstva dopravy ČR. Zástupci města na něm 

vyjádřili nesouhlas s realizací odpočívky v plánovaném rozsahu a této lokalitě a vyjádřili možnou podporu 

záměru v případě změny velikosti odpočívky, stejně jako místa jejího vybudování. Odbor životního 
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prostředí MěÚ i město Soběslav zaslalo k tomuto záměru vyjádření, které je společně se zápisem z jednání 

na KÚ zveřejněno na webových stránkách města. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – J. Černý, Ing. J. Bláha, Bc. M. Bučinský, 

občané – Ing. M. Kákona. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města: 

1) Schvaluje vypuštění z řešení změny č. 2 ÚP Soběslav: 

a) odpočívky Soběslav dle požadavku MD ČR 

b) plochy pro občanské vybavení na pozemcích parc. č. 734 a 735 v k. ú. Nedvědice 

c) změny způsobu využití pozemků parc. č. 1182/20, 1187/1, 1182/18, 1186/1, 1200/4 v k. ú. 

Soběslav z plochy soukromé zeleně na plochu bydlení, nízkopodlažní bytová zástavba – BR 

2) Schvaluje pořízení změny č. 3 Územního plánu Soběslav zkráceným způsobem dle § 55a  zák.  

č. 183/2006 Sb., v platném znění, obsah změny dle přílohy č. 2 

3) Schvaluje pořízení změny č. 4 Územního plánu Soběslav zkráceným způsobem dle § 55a zák.  

č. 183/2006 Sb., v platném znění, obsah změny dle přílohy č. 3 

4) Pověřuje pro spolupráci s pořizovatelem při pořízení změny č. 3 a 4 Územního plánu Soběslav  

Ing. Jindřicha Bláhu, starostu města. 

Pořadové číslo hlasování: 8 

Hlasování o návrhu usnesení:   
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

K bodu 8 – Majetkové převody  

A: Prodej pozemku p. č. 71/8 v k. ú. Soběslav 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k prodeji pozemku p. č. 71/8 v k. ú. Soběslav 

V návaznosti na usnesení RM č. 6/078/2022 ze dne 15. 3. 2022 předložen návrh prodeje výše uvedeného 

pozemku paní J. Bártové, Soběslav, o výměře 22 m
2
 za cenu 210 Kč/m

2
 dle znaleckého posudku, celkem 

tedy 4.620 Kč. 

Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 71/8 o výměře 22 m
2
 v k. ú. Soběslav, který je ve 

vlastnictví města Soběslav, Janě Bártové, Soběslav, za cenu dle znaleckého posudku, tj. 4.620 Kč. 

Pořadové číslo hlasování: 9 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 
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Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

B: Vzájemné darování částí pozemků pro potřeby realizace akce „Přestupní terminál Soběslav“ 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k vzájemnému darování částí pozemků pro potřeby realizace akce „Přestupní 

terminál Soběslav“ 

V návaznosti na usnesení RM č. 8/104/2022 ze dne 12. 4. 2022 předložen návrh na zrušení usnesení ZM  

č. 17/135/2021 ze dne 15. 12. 2021, a návrh vzájemného darování částí pozemků pod budoucím 

přestupním terminálem a současným autobusovým nádražím mezi městem Soběslav a Správou železnic,  

s. o., Praha. Dále předložen návrh převzetí stavby přestupního terminálu městem Soběslav po jeho 

dokončení od Správy železnic, s. o., Praha. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Bc. M. Bučinský, Mgr. Pavel Lintner. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

1) Zastupitelstvo města ruší usnesení ZM 17/135/2021 ze dne 15. 12. 2021. 

2) Zastupitelstvo města schvaluje darování části pozemků p. č. 838, p. č. 840, p. č. 841/1, p. č. 3851  

a p. č. 4028, vše v k. ú. Soběslav, o celkové výměře 1.622 m
2
, které jsou ve vlastnictví města Soběslav, 

Správě železnic, státní organizace, Praha, v souvislosti se stavbou „Přestupní terminál Soběslav“. 

3) Zastupitelstvo města schvaluje darování části pozemků p. č. 4022/78 o výměře 608 m
2
 a p. č. 4027  

o výměře 141 m
2
, oba v k. ú. Soběslav, ve vlastnictví Správy železnic, státní organizace, Praha, městu 

Soběslav. 

4) Zastupitelstvo města souhlasí s převzetím dokončené stavby přestupního terminálu na částech pozemků 

p. č. 4022/78, p. č. 4027, p. č. 4028 a p. č. 4022/68, vše v k. ú. Soběslav, od Správy železnic, státní 

organizace, Praha. 

Pořadové číslo hlasování: 10 

Hlasování o návrhu usnesení: 
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

C: Vznik společenství vlastníků v domě čp. 150 na náměstí Republiky v Soběslavi 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: 

 Důvodová zpráva k vzniku společenství vlastníků v domě čp. 150 na nám. Republiky, Soběslav I 

V návaznosti na usnesení ZM č. 17/139/2021 ze dne 15. 12. 2021, kterým byl schválen převod čtyř 

bytových jednotek, předložen návrh založení společenství vlastníků jednotek s názvem „Společenství 

vlastníků domu čp. 150, náměstí Republiky, Soběslav I“ s majetkovou spoluúčastí města spolu se zněním 

stanov tohoto společenství. 
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Bez diskuse. 

Starosta města předložil návrh usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje založení společenství vlastníků s názvem „Společenství vlastníků domu čp. 

150, náměstí Republiky, Soběslav I“ se sídlem náměstí Republiky 150/2, Soběslav I, 392 01 Soběslav,  

a stanovy tohoto společenství. 

Pořadové číslo hlasování: 11 

Hlasování o návrhu usnesení:  
Členové zastupitelstva města hlasovali následovně: 

Pro:  19 

Proti:  0 

Zdrželo se:  0 

Nehlasovali:  0 

Přítomni:  19 

Návrh byl schválen. 

Pro: 

Ing. Jindřich Bláha Bc. Miloš Bučinský Jan Černý Růžena Domová 

Mgr. Vladimír Drachovský Jaroslav Himpan Ing. Jiří Klíma Ing. Petr Král 

Mgr. Alena Krejčová Mgr. Pavel Lintner Mgr. Petr Lintner Ing. Iveta Matějů 

Mgr. Irena Molíková Václav Nedvěd Mgr. Michal Pánek Miloš Šimek 

Michal Turek Mgr. Petr Valeš MUDr. Jan Vodička  

K bodu 9 – Různé 

Bc. M. Bučinský – dotaz na aktuální personální složení městské policie. 

Ing. J. Bláha – stávající stav městské policie jsou tři strážníci, z nichž jeden je ve výpovědi. Na místo 

strážníka MP se hlásí další dva uchazeči, takže MP bude mít čtyři členy. Do plného stavu tedy chybí dva 

strážníci. Jedná se o strážníky se všemi příslušnými zkouškami. 

Paní Srncová – dotaz na studii čtyř bytových domů zmíněnou v zápise RM. 

Ing. J. Bláha – jedná se o bytové domy na sídlišti Svákov. Rada města projednala první variantní návrh, po 

dopracování studie bude tato zveřejněna. 

J. Kodat – návrh řešení územního plánování s větším rozhledem, zhodnotil úroveň sociálního bydlení ve 

městě. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM – Ing. J. Bláha, V. Nedvěd. 

L. Matéová – dotaz na činnost osadního výboru městské části Chlebov. 

Mgr. Pavel Lintner – výbor byl zřízen podle zákona o obcích, schází se dle potřeby, v případě požadavků 

občanů Chlebova je možné kontaktovat mě osobně. 

K tomuto bodu diskutovali: 

členové ZM - Mgr. A. Krejčová, 

občané - paní Růžičková, J. Kodat. 

Paní Růžičková – dotaz, kdo zajišťuje sociální práci pro bratry Červenkovy. 

Ing. J. Bláha – sociální práci zajišťuje SZO MěÚ v Soběslavi. 

Bc. M. Bučinský – návrh pozvat předsedy obou osadních výborů na příští jednání ZM. 

Ing. J. Bláha – místostarosta města pozve předsedy, případně členy obou osadních výborů na příští jednání 

ZM. 

J. Kodat – dotaz na studii cyklostezky na opuštěné železniční trati Soběslav-Doubí financovanou zaniklým 

DSO Soběslavsko. 

Ing. J. Bláha – město má novou studii této cyklostezky, která je zveřejněna na internetových stránkách 

města. 
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Ing. P. Král – prosba o úpravu mikrofonu určeného pro občany města pro další jednání ZM.   

 

Zasedání zastupitelstva města skončilo 26. dubna 2022 v 19:15 hodin. 

 


